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Rada spolku Ještěd 73 objednala u sedmi předvybraných architektonických kanceláří
srovnávací studii, která se týká vyřešení dvou obtížných úkolů obnovy televizního vysílače a
horského hotelu Ještěd. Těmi jsou jednak zajištění celoročního a bezbariérového přístupu do
objektu a dále pak otázky nad podobou a využitím ochozu.

Všechny oslovené architektonické kanceláře předaly řádně a včas své návrhy. Ty byly 31.5.2017
otevřeny hodnotící komisí. Její členové mají nyní čas na prostudování předložených návrhů a
osobní schůzky s jejich autory. Do konce června by měla Rada spolku Ještěd 73 vyhlásit závěr
z jednání hodnotící komise.

Nejedná se o architektonickou soutěž podle platného Soutěžního řádu České komory
architektů, ale o srovnání variantních studií jako pomocného prostředku k rozhodnutí o
nejvhodnější volbě autora budoucího projektu.

Další informace poskytneme po vyhlášení závěrů jednání hodnotící komise. 

Tisková zpráva:
Jménem spolku Ještěd 73
Tomáš Sova, člen Rady spolku Ještěd 73


